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Protokół 
 

Dnia 18.12.2017 odbyło się zabranie zarządu małopolskiego związku jeździeckiego. 

 

Lista obecności: 

Marta Policzek-Bigaj 

Jagoda Turczyńska 

Katarzyna Romanko 

Jacek Wodyński 

Jacek Sas-Wisłocki 

Łukasz Wituchowski 

Karol Gardulski 

 

Porządek zebrania: 

1. Uchwalenie regulaminu rankingu w skokach 

2. Regulamin Kadry Małopolski 

3. Rozstrzygnięcie konkursu na organizację MM 2018 

4. Uchwalenie kalendarza imprez MZJ 2018 

5. Przygotowanie podsumowania sezonu 2017 

6. Budżet MZJ 2018 

7. Ceny na banery na stronie MZJ 

 

Po zapoznaniu się z treścią, zatwierdzony został regulamin i ranking w skokach przez 

przeszkody, sześcioro członków zarządu zagłosowało za przyjęciem uchwały, jedna osoba 

wstrzymała się od głosu.  

W punkcie drugim zebrania zarząd jednogłośnie skłonił się do zatwierdzenia regulaminu kadry 

małopolski. 

Punkt trzeci zebrania z tytułu braku zgłoszenia chętnych do zorganizowania MM w Skokach 

przez przeszkody nie został rozstrzygnięty.  

http://www.kjfacimiech.pl/


Podczas omawiania punktu czwartego zarząd przychylił się do zaakceptowania 

zaproponowanego kalendarza zawodów, z zastrzeżeniem, iż konieczne będzie uzupełnienie o 

termin MM w skokach i termin eliminacji OOM. 

 

Idąc dalej omówiono plany co do przygotowania podsumowania sezonu, jak również pod 

dyskusję poddany został budżet na sezon 2018, natomiast decyzje wiążące w tej kwestii nie 

zapadły. 

Podczas omawiania ostatniego planowego podpunktu zarząd postanowił pozostawić w 

niezmienionym stanie kwestię opłat za banery reklamowe na stronie internetowej MZJ. 

 

Jako dodatkowy punkt poruszony został aspekt dofinansowania zawodników kadry małopolski, 

na mocy uchwały 134/03/17. 

 

Finansowanie na ten cel było przewidziane ze środków BJR, a PZJ zwiesił program BJR, z tego 

powodu realizacja uchwały nie była możliwa 


